

Styrelsemöte 9. Protokoll

Datum: 26/03

Plats: Södra husen B413

Tid: 16:50

Närvarande: Frida Jungnell, Vilhelm Österås, Valerie John, Rebecka Wennberg, Rebecca Angelis, Liam Samanen, Julia Brand, Tova Ridderström.

Föranmälda förhinder: Alexandra Berntling, Moa Linder, Lisa Risberg, Stephanie Chramer Hagström.

1. Formalia

a. Mötets öppnande

Mötet öppnades kl. 16:50.

b. Val av mötesordförande

Frida Jungnell valdes till mötesordförande.

c. Val av mötessekreterare

Vilhelm Österås valdes till mötessekreterare.

d. Val av justerare tillika rösträknare

Julia Brand valdes till justerare tillika rösträknare.

e. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

f. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor

g. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

h. Föregående protokoll

Håller på att justeras.

2. Informationspunkter

a. Information från Presidiet

i. **Möjlighet för studenter på SETT**

Frida läser upp mejlet med sammanfattad information. SETT är en mässa kring lärandet och digitala verktyg som bjudit in våra medlemmar att gå gratis.

Rebecka poängterar vad som ska läggas upp och hur det ska påverka oss och föreslår att hon blir inkopplad i diskussionen för att sedan kunna fatta beslut om hur vi ska delta. Presidiet vidarebefordrar detta till Rebecka.

ii. **Möte med Hitract 12/4 kl. 15.00**

Frida berättar att möte med Hitract kommer bli den 12/4 i konfan på nya kontoret, efter att det funnits en poll att rösta i fb-gruppen. Vi vill att så många som möjligt från styrelsen kommer att närvara.

iii. **Kontorsflytt till Frescativägen 21 F**

Frida summerar vad som sades på ett möte angående flytten. Vi kommer inte kunna vara på ovanvåningen alls. Den kan användas som vindsvåning men vi får inte förvara eller "hänga" där utan enbart hämta något om vi glömt det där. Nya kontoren är vid Stallet (BUV) och Akademiska Hus kommer tillhandahålla oss flyttkartonger samt flytthjälp. Vi behöver paketera det vi ska ha med oss. Det kommer att bli en omställningsperiod men de nya lokalerna är fräscha och kommer fungera bra som kontor. Föreningsstyrelsen och Klubbmästarestyrelsen kommer att få egna kontorsutrymmen på det nya kontoret. Det är fortfarande Bojans bokningskalender som gäller för att boka det nya konferensrummet.

b. Information från Klubbmästarna

Inget medskick

c. Information från Kassör

Inget medskick

d. Information från PR-ansvarig

i. Insparquen

Rebecka meddelar att generalspresentation för faddrar kommer ut i slutet av månaden. Anmälan kommer även att komma ut i samband med detta.

ii. Finsittning

Rebecka meddelar att anmälan till finsittningen öppnar 1/4, 1/5 stängs anmälan och den 2/5 skickas bekräftelsen ut.

e. Information från Aktivitetsansvariga

i. Filmkväll

Julia meddelar att det var en lyckad filmkväll med SF och det finns planer på framtida filmmaraton samt grillkväll mm med dem.

ii. Markera lådor

Julia meddelar att det önskas att markera mer vad som tillhör aktivitetsansvariga och andra för att saker inte ska blandas ihop eller liknande. Viktigt att det som köps för exempelvis pluggstugorna används till detta då det budgeteras för det.

Frida föreslår att vi skickar ut ett meddelande i de olika chatterna så att folk förstår att man inte ska vistas bakom baren under aktiviteterna eller ta fika som tillhör aktivitetsansvariga när ett event inte hålls.

f. Information från Sittningsmästare

i. Finsittningen

Rebecca meddelar att datumen med anmälan samt svarsmejl är satta och planeringen är fastställd. Rebecka (PR-ansvarig) är med i processen och hjälper till så att det ska fungera så smidigt som

möjligt. Rebecca ska även gå till Gula villan snart och reka för att se hur det ser ut för att kunna börja planera ytterligare.

Frida föreslår att vi gör någon variant av "infopack", med bland annat bilder på hur klädkoden kan se ut, som gjordes finsittningen vt 2022.

g. Information från Övergeneral

i. Insparquen

Liam meddelar att temat för insparquen är nu fastställt samt att bokningar och vart vi ska hålla hus har börjat planeras.

h. Information från Administratör

i. Pinsen

Valerie meddelar att pinsen tillhörande Balen 2023 har kommit och har börjat delas ut till de som var närvarande under sittningen.

Mötet ajourneras 17:34

Mötet återupptas 17:44

i. Information från arbetsgrupper

i. Examensgrupp

Arbetet fortlöper.

ii. Balkomittén

Arbetet fortlöper.

iii. Stadgrupp

Arbetet fortlöper.

iv. Budgetgruppen

Arbetet fortlöper.

v. Sponsorgruppen

Arbetet fortlöper

vi. Stipendiegruppen

Frida meddelar att vi har fått godkänt att köpa badmintonrack. Hon har även bekräftat att vi kan köpa in böcker till bokklubbens nästa bok.

3. Beslutsuppföljning

Inga beslutsuppföljningar

4. Diskussionspunkter

Inga diskussionspunkter

5. Beslutspunkter

a. **NF Cocktailparty 13/4**

Vilhelm och Rebecca kommer att representera.

b. **Humf valborgslunch**

Rebecka och Valerie kommer att representera.

6. Under mötet väckta frågor

Inga under mötet väckta frågor.

7. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte: 8 april kl 17:00.

8. Mötets avslutande

Mötet avslutades kl. 18:01

Protokollet justeras & godkänns av:



Frida Jungnell Ordförande:



Vilhelm Österås Sekreterare



Julia Brand Justerare